

# 美国prostat ESD事件检测器PED-718便携式9伏电池

产品名称	美国prostat ESD事件检测器PED-718便携式9伏电池
公司名称	上海持承自动化设备有限公司
价格	2680.00/套
规格参数	品牌:prostat 型号:PED-718 事件指示器:手持ESD
公司地址	上海市金山区吕巷镇干巷荣昌路318号3幢1018室
联系电话	021-59112701 13671506557

## 产品详情

美国prostat ESD事件检测器PED-718便携式9伏电池

PED-718 ESD事件检测器

PED-718 ESD Event Detector

检测、定位和识别流程中的ESD事件

DETECT, LOCATE AND IDENTIFY ESD EVENTS IN YOUR PROCESS

手持ESD事件指示器

Hand-held indicator of ESD events

调报警阈值

Adjustable alarm threshold

指示相对ESD事件强度的10-LED条形图

10-LED bar graph indicating relative ESD event strength

四位数字显示计数事件数

Four-digit display counting the number of events

CDM过滤器开关，用于拒绝非ESD事件

CDM filter switch to reject non-ESD events

便携式9伏电池

Portable with 9 volt battery

包括一个手提箱

Includes a carrying case

符合CE（欧洲一致性）要求

Meets CE (European Conformity) requirements

检测过程中的ESD事件

Detect ESD Events in your Process

PED-718是一种便携式指示器，可帮助您快速检测过程中的ESD事件。如果您正在处理ESD敏感设备，请使用PED-718检测和计数放电，并向您显示每个ESD事件的相对强度。

The PED-718 is a portable indicator that will help you quickly detect ESD events in your process. If you ' re handling ESD sensitive devices, use the PED-718 to detect and count discharges as well as showing you the relative strength of each ESD event.

完全可调报警器

Fully Adjustable Alarm

通过设置，用户可以调整报警阈值，仅检测和统计超过阈值的放电。如果放电超过阈值，LED将变为红色。还有一个声音开关，也可用于检测超过阈值的ESD事件。

Settings give the user the ability to adjust the alarm threshold to detect and count only those discharges that exceed the threshold. The LED ' s will turn red if the discharge exceeds the threshold. There is a sound switch that can also be used to detect ESD events that exceed the threshold.

评估ESD计划的有效性

Evaluate the Effectiveness of your ESD Program

要确认您的ESD保护是否有效，需要了解您的环境中是否存在ESD事件，它们的强度以及发生的次数。PED-718是向您展示ESD计划有效性的合适工具。

To confirm that your ESD protection is effective is to know whether you have ESD events in your environment, how strong they are and how many of them occur. The PED-718 is the right tool to show you the effectiveness of your ESD program.

PED-718能够通过使用滤波器来隔离和拒绝与经典ESD事件不同的信号，从而拒绝大多数与ESD无关的EMI事件。

The PED-718 is capable of rejecting most non-ESD related EMI events by using a filter that separates and rejects signals that are different from classic ESD events.

这是您的ESD套件的一个有价值的附加组件

A Valuable Add-On to your ESD Kit

安装和维护有效的ESD程序需要大量的测量设备。PED-718可以帮助确定潜在破坏性ESD事件的来源，是每个ESD协调员工具包的重要组成部分。

Installing and maintaining an effective ESD program requires a wide range of measuring equipment. The PED-718 can help determine the source of potentially damaging ESD events and is an important part of every ESD coordinator ' s tool kit.